
 

 

                       

   

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

                  Αθήνα,  12/06/2022 
 
Του: Αντωνίου Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ ανατολικής Αττικής 
 
 
ΠΡΟΣ: 1) Τoν κ. Υπουργό   Επικρατείας (κ. Γεραπετρίτη) 
            2) Τον κ. Υπουργό  Προστασίας του Πολίτη 
            3) Τον κ. Υπουργό Υγείας 
 
ΘΕΜΑ: «Ανεμπόδιστη η εγκληματικότητα στις Αχαρνές» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Τα σοβαρά προβλήματα,  τα οποία διατηρούν σε υψηλά επίπεδα την εγκληματικότητα 
στην περιοχή της Αυλίζας Αχαρνών, επεσήμανε σε συνέντευξή του στον 
«planetwebradio.gr» ο Αντιπρόεδρος της Τοπικής Κοινότητας Αχαρνών και μέλος της 
Επιτροπής Αντεγκληματικής Πολιτικής του Δήμου Αχαρνών, κ. Γιάννης Βεντούρης. 
 
Στην ανωτέρω συνέντευξη επεσήμανε ότι το πρόβλημα δεν επιλύεται μόνο με 
επιχειρήσεις καταστολής της εγκληματικότητας αλλά  ταυτόχρονα απαιτούνται 
συνδυαστικές ενέργειες από το σύνολο των συναρμόδιων Υπουργείων, προκειμένου να 
υπάρξει ένα σταθερό και μόνιμο σχέδιο πάταξης της εγκληματικότητας για όλες τις 
περιοχές του Δήμου. 
 
Επιπροσθέτως,  αναφέρθηκε ότι οι δομές ελεγχόμενης χρήσης ναρκωτικών, οι οποίες 
προβλέπονται από την νομοθεσία, ουδέποτε λειτούργησαν με το υπουργείο Υγείας να 
επικαλείται τα περιοριστικά μέτρα της πανδημίας. 
 
Την εικόνα των γκετοποιημένων περιοχών του Δήμου, συμπληρώνουν τα περιστατικά 
οπλοκατοχής και οπλοφορίας, τα οποία συναντώνται καθημερινά και τρομοκρατούν τους 
Δημότες. Ανεξίτηλη στην μνήμη όλων έχει παραμείνει  ο θανάσιμος τραυματισμός 
ανηλίκου από αδέσποτη σφαίρα. Έκτοτε, η Κυβέρνηση αδυνατεί να πατάξει την 
οπλοχρησία καθώς και άλλες έκνομες ενέργειες, οι οποίες απασχολούν καθημερινά τους 
πολίτες.  
 
Συνεπώς, η Κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας, φέρεται να αδιαφορούν για την 
εγκληματικότητα των περιοχών του Δήμου Αχαρνών, κατατάσσοντας τους Δημότες σε 
πολίτες δεύτερης κατηγορίας, το οποίο δυστυχώς δεν τιμά τους δημοκρατικούς θεσμούς 
και την έννοια του κράτους δικαίου. 
 
Βάσει των ανωτέρω: 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5774

Ημερομ. Κατάθεσης:

14/6/2022



 
 
Ερωτώνται οι κκ. Υπουργοί: 
 

1) Σε τι ενέργειες έχετε προβεί μέχρι σήμερον για την πάταξη της εγκληματικότητας 
στο Δήμο Αχαρνών; 

2) Για ποιο λόγο καθημερινά, καταγράφονται περιστατικά παρανομίας, παρά τις 
υποτιθέμενες κυβερνητικές ενέργειες για την πάταξη αυτής στον Δήμο; 

3) Σε τι συντονισμένες ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να καταρτίσετε ένα ενιαίο 
και μόνιμο πλάνο, το οποίο θα συμβάλει στην άμεση εξάλειψη της παρανομίας στο 
άνω Δήμο; 

4) Για ποιο λόγο το αρμόδιο Υπουργείο δεν δημιούργησε τους χώρους ελεγχόμενης 
χρήσης σύμφωνα με την ελληνική νομοθεσία; 
 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 




